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B ESTU UR 

Voorzitter:  Piet Koning   
Marskramersbaan 8, 3981 TK Bunnik, tel. 6563292 
e-mailadres: p.ckoning@freeler.nl 

Secretaris: Frans Peter Westers 
e-mailadres: secretariskrommerijn@hotmail.com 

Penningmeester: Tom Dekker  
Lokhorstlaan 43, 3981 ZC Bunnik, tel. 6567478  
e-mailadres:  dekkertomc@me.com 

Technische commissie:   Bob Jansen  
Hoefijzerlaan 23, 3981 GK Bunnik,  tel. 6564051 

e-mailadres: Technische.commissie.wkr@gmail.com 

Ledenadministratie / Redactie Bezem:  Wim van der Tol 
Ambachtsring 3, 3981 TA  Bunnik, tel. 6564153 
e-mailadres: wvdt@ziggo.nl 

Drukwerk:  RDS Odijk 

Huidige aantal leden: 565 
 

ALGEM ENE INFORMATIE OP INT ERNET  

W IJK VER ENIGING KROMM E RIJN  B UNNIK 

De wijkvereniging Kromme Rijn is opgericht in 1973. De 
vereniging heeft ten doel de gezamenlijke belangen te 
behartigen van de bewoners van de wijk Kromme Rijn 
in Bunnik. Deze wijk omvat het deel van Bunnik gele-
gen ten noorden van de Provincialeweg en ten westen 
van de Camminghalaan. 
Het lidmaatschap staat open voor alle bewoners van 
dit gebied. De contributie bedraagt € 7,50 per jaar. 
Rekeningnummer/IBAN: NL38 INGB 0003260282 o.v.v. 
straat en huisnummer. 
 

De Bezem is het informatiebulletin van de wijk-
vereniging Kromme Rijn.  De verantwoordelijkheid voor 
de inhoud berust bij het bestuur van de vereniging. 
  

COLOFON  

Website: www.krommerijnwijk.nl 

e-mail: secretariskrommerijn@hotmail.com 
Facebook: facebook.com/WijkverenigingKrommeRijn 
Twitter: twitter.com/wijkkrommerijn 

 

 

 

ABONNEM ENTEN  

De Bezem wordt gratis toegezonden aan de leden van 
de wijkvereniging Kromme Rijn en aan personen en 
instellingen  die daarvoor, naar de mening van het 
bestuur, in aanmerking komen in verband met het doel 
en de activiteiten van de vereniging. 
De Bezem verschijnt ongeveer driemaal per jaar in een 
oplage van 650 exemplaren. 
 
 

Kopij en bijdragen voor De Bezem worden graag in 
ontvangst genomen door de redacteur wvdt@ziggo.nl  
 

KOPI J  

Wat  
gebeurde 
er nog 
meer in 
1973 

Het zendschip  Veronica werd door een storm op 
het strand van Scheveningen geworpen. 

Een olieboycot zorgde voor een autoloze zondag. 
Wandelen, fietsen en rolschaatsen op de snelweg. 

Wim Kan verzorgde de 
 eerste oudejaarsconference 

mailto:p.ckoning@freeler.nl
mailto:dekkertomc@me.com
mailto:wvdt@ziggo.nl
http://www.krommerijnwijk.nl/
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VAN DE VOORZITTER 
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              Beste leden van onze 50-jarige wijkvereniging. Het is voor mij 
een grote eer om als voorzitter dit voorwoord te mogen schrijven in dit 

feestelijke nummer van de Bezem. 

Ik ben de laatste tijd, aan de hand van de Bezems, in de geschiedenis  
gedoken van onze vereniging. Dit in verband met een artikelenserie over 

onze vereniging die binnenkort in ’t Groentje zal verschijnen. 

 
Onze vereniging is al 50 jaar een bloeiende 
vereniging met een stabiel ledenaantal, actie-
ve besturen en over het algemeen tevreden 
leden. De vereniging heeft zich met talloze 
zaken beziggehouden steeds met het doel de 
gemeenschappelijk belangen van de bewo-
ners, de saamhorigheid en het woon- een 
leefklimaat van onze wijk te bevorderen.  

Daarom is er alle reden om dit jaar feest te 
vieren en dat doen wij tijdens onze algemene 
ledenvergadering op 9 mei in Postillion Hotel 
Bunnik. Ter gelegenheid daarvan hebben we 
Vincent Bijlo gevraagd om na de pauze het 
reilen en zeilen van onze vereniging op een 
ludieke manier onder de loep te nemen. Na 
afloop drinken we met zijn allen een drankje 
met  een hapje. We rekenen op een grote 
opkomst en daarom wordt u gevraagd ons te 
laten weten of u deze ledenvergadering wilt 
bijwonen.  In  deze  Bezem  vindt  u  meer 
informatie hierover. 

Ook nemen we op deze vergadering afscheid 
van ons bestuurslid Bob Jansen. Hij was 22 
jaar onze technische man en heeft in al die 
jaren contact gehad met heel veel leden over 
het onderhoud en de isolatie van hun wonin-
gen. Hij is veelzijdig en wist op alle vragen een 
antwoord te geven waar de leden wat aan 
hadden. En als hij iets niet wist kon hij altijd 
nog  verwijzen  naar  een   te   vertrouwen 
adviseur  of  bedrijf.  Kortom  hij  was  van 
onschatbare waarde voor onze vereniging en 
het bekendste bestuurslid. 

Maar we laten Bob natuurlijk niet zomaar 
gaan. Het bestuur stelt daarom de leden voor 
om Bob, als dank voor zijn diensten, tot erelid 
te benoemen tijdens de ledenvergadering. 

Hij zal, als u daarmee instemt, opgevolgd 
worden door Erik Groot, die al contacten had 

met de wijkvereniging en met Bob als lid van 
de werkgroep Lucht. Het zal niet makkelijk 
voor hem zijn om zijn voorganger op te vol-
gen.  Maar  Bob heeft zich gelukkig bereid 
verklaard om hem de komende tijd daarbij te 
ondersteunen. 

Verder in de Bezem vindt u de gebruikelijk 
stukken die horen bij een ledenvergadering. 
Bij het bespreken van het jaarverslag 2022 of 
tijdens de rondvraag hebben de aanwezige 
leden de gelegenheid om vragen te stellen 
over  de  verschillende  activiteiten van de 
vereniging, of om aandacht te vragen voor 
andere zaken. 

Verder in deze Bezem een uitgebreid verslag 
over de Mobiliteitsvisie voor de Traverse.  
De wijkvereniging is, samen met de andere 
wijkverenigingen, vertegenwoordigd in de 
begeleidende klankbordgroep. 

Het afscheid van Bob betekent ook dat u voor 
het laatst informatie van hem kunt lezen over 
de Technische Commissie. Op dit moment 
houdt die commissie zich vooral bezig met de 
warmtetransitie van de woningen in onze 
wijk. Daarover vindt u ook een bericht in deze 
Bezem met een oproep voor deelname in een 
energiegespreksgroep 

Ik wens u veel leesplezier toe  
met deze feestelijke Bezem. 
Piet Koning 
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  MOBILITEITSVISIE TRAVERSE IS EEN HAASTKLUS MET  

NOG VEEL VRAGEN EN ONDUIDELIJKHEDEN.  
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Ook bleek dit uit het feit dat er geen tijd was 
om tijdig, voorafgaande aan het overleg van de 
klankbordgroep, documenten die behandeld 
zouden worden, toe te sturen, waardoor de 
effectiviteit van die overleggen beperkt was. 
De haast in het project kwam doordat de 
provincie een jaar uitstel wilde verlenen voor 
het ondertekenen van de samenwerkings-
overeenkomst over de doorfietsroute. Maar 
van dat jaar is 7 maanden verloren gegaan, 
blijkt uit het voorgaande. 

De wijkverenigingen betreuren dit omdat een 
veilige, leefbare en mooie inrichting van de 
Traverse van zeer groot belang is voor het hele 
dorp en voor een lange periode bepalend is 
voor de mobiliteit in het dorp. 

Ook inhoudelijk zijn wij het niet eens over 
bepaalde aspecten. Zo is bijvoorbeeld de visie 
beperkt tot het deel van de Traverse vanaf de 
van Zijldreef tot de spoorwegovergang.  
Dat betekent dat op het gedeelte tussen de 
spoorwegovergang en de grens van de be-
bouwde kom (bij koelhuis de Jong), er niets zal 
veranderen aan de Traverse. In de offerte-
aanvraag stond echter toch duidelijk dat de 
visie ook voor dat deel moest gelden. Bij de 
behandeling van het plan uit 2021 bleek dat 
daar ook grote problemen zijn met de 
bereikbaarheid, veiligheid en oversteek-
baarheid als de doorfietsroute zou worden 
aangelegd. Deze worden dus niet opgelost 
volgens de visie. 

De visie is vertaald in een Verbeelding, een 
schetsontwerp (figuur 1) zoals de Traverse er 
in de toekomst zou moeten uitzien. Dit is een 
keuze die door het uitvoerende bureau is 

Dit wordt ook erkend door de projectleider van 
de gemeente in een ingelast gesprek dat de 
wijkverenigingen onlangs met haar hebben 
gehad. Dat gesprek ging over de knelpunten 
zoals die in de inleiding zijn aangegeven. 

Al op 22 februari 2022 heeft de gemeente 
besloten om eerst een Mobiliteitsvisie voor de 
hele Traverse op te stellen voordat de samen-
werkingsovereenkomst met de provincie 
wordt gesloten over de doorfietsroute  langs 
de Traverse.  

Op 10 maart 2022 heeft de raad daarop een 
motie  aangenomen  om  in  de kadernota 
2023-2026 een budget op te nemen voor het 
opstellen van de Mobiliteitsvisie. Maar toen 
bleek dat er voor 2024 pas budget beschikbaar 
was, hebben we in het Open Huis in juni 2022 
ervoor gepleit om het budget naar voren te 
halen zodat al in 2022 kon worden begonnen 
aan het opstellen van de visie. 

Dat is toen overgenomen door de wethouder 
en in augustus is een offerteaanvraag de deur 
uit gegaan naar verschillende bureaus. 
Per 1 november is een projectmanager aan-
gesteld voor dit project en is het project 
inhoudelijk gestart. In de offerteaanvraag 
stond dat de visie in het eerste kwartaal 2023 
gereed moet zijn. Dat betekent een door-
looptijd van slechts 5 maanden. 

Al in ons commentaar op het Plan van Aanpak 
voor het opstellen de visie is door ons gewezen 
op de te krappe planning. Dat bleek ook uit het 
zeer beperkte onderzoek dat het uitvoerende 
bureau zou gaan uitvoeren en het beperkte 
overleg met de klankbordgroep en de 
bewoners. 

De Mobiliteitsvisie die opgesteld wordt in het kader van de herinrichting 
van de Traverse door het dorp, kenmerkt zich als een haastklus. 
Daardoor zijn de doelstellingen te beperkt uitgewerkt, is er nauwelijks 
onderzoek uitgevoerd, is de keuze van het schetsontwerp onvoldoende 
onderbouwd en is er te weinig tijd geweest voor discussie en overleg met 
de klankbordgroep en met de bewoners. 
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gemaakt op basis van de doelstellingen voor de 
visie en de wensen en ideeën van de 
klankbordgroep en de inwoners. Deze laatsten 
hebben op twee avonden de gelegenheid 
gehad hun wensen en ideeën naar voren te 
brengen. De klankbordgroep (bestaande uit 13 
personen) is totaal 3 keer bij elkaar geweest, 
wat duidelijk onvoldoende was om te 
bespreken wat de voor- en nadelen zijn van de 
gekozen Verbeelding en waarom andere 
mogelijkheden zijn afgevallen. 

Ook zien we te weinig maatregelen om het 
doorgaande verkeer over de Traverse nog 
verder te beperken. Dit was wel een van de 
doelstellingen van de visie, die ook in de 
offerteaanvraag is genoemd. 

De pleinen die in de Verbeelding zijn 
aangegeven zijn onduidelijke, verwarrende en 
onveilige verkeerspleinen geworden. Terwijl 
dit juist plekken zouden moeten worden waar 
vooral de veiligheid van het overstekende, 
kruisende, verkeer (voetgangers, fietsers en 
auto’s), voorop zou moeten staan. 

De gekozen Verbeelding betekent dat de 
doorfietsroute vrijwel hetzelfde ontwerp is dat 
in 2021 door de gemeenteraad was afgewezen 
vooral vanwege de onveiligheid van dat 
ontwerp. In de samenwerkingsovereenkomst, 
die op 22 maart 2023 is ondertekend door de 

5 

gemeente, staat dat het doorfietspad binnen 2 
jaar moet worden aangelegd. Maar omdat er 
voor de andere elementen van de Traverse 
(rijbaan, parkeerplaatsen, pleinen, oversteken, 
fietspad zuidzijde, etc,) geen financiering 
beschikbaar is, dreigt voorlopig eerst alleen 
het door-fietspad te worden aangelegd.  
Dat is de situatie die we juist in 2021 hebben 
voorkomen door de raad te adviseren om dat 
ontwerp af te keuren en eerst een visie te 
ontwikkelen. 

Dat alles bij elkaar geeft ons het gevoel dat het 
opstellen van de visie, via een omweg, alsnog 
resulteert in een doorfietspad zoals de 
provincie dat in eerste aanleg heeft gewild. Dat 
komt omdat de gemeente de subsidie die men 
daarvoor krijgt van de provincie, zeer 
belangrijk vindt. 

Op het moment van schrijven van dit artikel 
moet de derde, en laatste klankbordgroep 
bijeenkomst nog plaatsvinden. Laten we 
hopen dat er dan meer duidelijkheid komt in 
zowel de inhoudelijke en als de financiële en 
uitvoeringstechnische aspecten van de 
doorfietsroute en de visie. 
Ook is het van belang om meer tijd te nemen 
voor de uiteindelijke keuze van het meest 
veilige schetsontwerp. 
 
Figuur 1: Kruising Dorpsstraat 
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In de vorige Bezem stond een overzicht van recente ontwikkelingen over 
de geluidsproblemen in het dorp. Al vanaf 2020 zijn er artikelen hierover 
de in de Bezem verschenen 

DE GEMEENTE ONDERNEEMT ACTIE  

IN HET GELUIDSDOSSIER 

6 

2.  Het bij Rijkswaterstaat onder de aandacht 
brengen van de klachten van bewoners over de 
geluidshinder, en nader onderzoek te doen 
naar de overlast. 
3. Aan ProRail is gevraagd onderzoek te doen 
naar de mogelijkheden om de geluidshinder 
van het spoor als deze over de tunnel rijdt, te 
beperken.  Daartoe  worden in deze periode 
geluidsmetingen uitgevoerd door de ODRU 
(omgevingsdienst regio Utrecht). 
Hiermee laat de gemeente in ieder geval zien 
dat ze de klachten van bewoners serieus 
neemt en dat het zin heeft om deze klachten 
onder de aandacht te brengen. 

Laten we hopen dat er hierdoor iets aan de hin-
der wordt gedaan. 

 

 

We  hebben  gesprekken  gevoerd  met de ge-
meente, enquêtes uitgevoerd, contact gezocht 
met politieke partijen die vervolgens vragen 
hebben gesteld aan de wethouder. Maar tot 
nu  toe  steeds  zonder  resultaat. De gemeente 
heeft steeds volgehouden dat er geen proble-
men zijn omdat de geluidsnormen niet worden 
overschreden. 
Maar onlangs is een raadsinformatienota ver-
schenen,  waarin  de  wethouder  een aantal 
acties aangekondigd op dit gebied. Elders in dit 
blad kunt u een uitgebreid artikel uit Bunniks 
Nieuws hierover lezen. 

De acties betreffen: 
1.  Het verzoek aan het RIVM om een meetlo-
catie in te richten ter hoogte van Bunnik langs 
de A12. 

De  Technische  Commissie  heeft  de  afgelopen  maanden regelmatig overleg gevoerd met de 
Gemeente Bunnik en de Energie Coöperatie Bunnik (ECB) over de aanpak van de warmte-transitie 
in onze wijk. 
Dit heeft geresulteerd in een oproep (zie elders in dit blad) voor vrijwilligers die gezamenlijk op 
buurt- of straatniveau met ondersteuning van de gemeente en de ECB aan de slag willen met het 
energiezuiniger en uiteindelijk aardgasvrij maken van de woningen. In eerste instantie zal gekozen 
worden  voor  woningisolatie  plannen (zgn. “no-regret maatregelen) in combinatie met hybride 
verwarmingssystemen (aardgasketel in combinatie met een kleine luchtwarmte-pomp). 

Bij de realisatie van de plannen kunnen collectieve inkoopacties een aantrekkelijke optie zijn. 

Inmiddels is een kleine groep bewoners van de Rietdekkershoek gezamenlijk aan de slag gegaan 
met ondersteuning van de ECB en duurzaamheidsadviseur “Grijs naar Groen” (Houten).  

Beide organisaties worden gesubsidieerd door de gemeente met als doel om woning-eigenaren  
van advies te dienen bij de warmtetransitie. Allereerst zijn uitgebreide warmtescans van de  
betrokken woningen gemaakt, waardoor duidelijk werd waar de warmteverliezen optreden.  
Na verdere inventarisatie van mogelijke en/of noodzakelijke maatregelen is een overzicht  
opgesteld van acties met een indicatie van de kosten en besparingen.  
Afhankelijk van de deelname kunnen collectieve acties worden aangepakt. 
 

 

Bericht Van Onze Schoorsteenveger Altor 
Onze schoorsteenveger meldt dat in wonin-gen waar voor de verwarming dagelijks een haard op 
hout gestookt wordt het aanbevolen is om de schoorsteen nu tweemaal per jaar te vegen.  
Graag uw aandacht hiervoor. 
 

 

VAN DE TECHNISCHE COMMISSIE 

TRANSITIEVISIE WARM TE GEMEENTE BU NNIK (6)  
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Vanaf 19.30 uur ontvangst met koffie en thee ONTVANGST 

1. Opening en agendavaststelling 

2. Mededelingen 

3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van maandag 9 mei 2022 

    (gepubliceerd in de Bezem van september 2022)  

4. Jaarverslag mei 2022 tot april 2023 

5. Financiën 

-  Financieel verslag 2022 

-  Verslag kascommissie 2022 

-  Decharge bestuur  

-  Benoeming kascommissie 2023 

-  Voorstel vermindering algemene reserve 

-  Vaststellen begroting 2023  

-  Vaststellen contributie 

 

6. Bestuursverkiezing 

- Aftredend en herkiesbaar is Piet Koning. 

- Aftredend en niet herkiesbaar is Bob Jansen 

- Voorstel benoeming Erik Groot 

- (Tegen-) Kandidaten kunnen op voorstel van vijf leden tot uiterlijk drie dagen 

voor de ledenvergadering van 9 mei 2023 bij de secretaris worden gemeld. 

7. Benoeming Bob Jansen tot erelid van de vereniging. 

8.  Rondvraag 

9.  Sluiting 

Met koffie, thee of een drankje 

Optreden door Vincent Bijlo  
ter gelegenheid van het 50-jarig bestaan van onze vereniging. 

 

 

 

 

PAUZE  

OPTREDEN  

ALGEMENE LEDENVERGADERING WIJKVERENIGING KROMME RIJN  

DINSDAG 9 MEI 2023, 20.00 UUR IN HET POSTILLION HOTEL  

7 

Het bestuur van Wijkvereniging Kromme Rijn nodigt u van harte uit 
voor de Algemene Ledenvergadering. Deze wordt gehouden op dinsdag 

9 mei 2023 in het Postillion Hotel, Kosterijland 8 te Bunnik. 

 

Gezellige afsluiting 

AGENDA 
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JAARVERSLAG WIJKVERENIGING KROMME RIJN, MEI 2022 –  APRIL 2023 

beteren. De gemeente ging overstag en 
werkte het afgelopen jaar aan een visie op de 
Traverse. Er zijn inmiddels twee bewoners-
avonden georganiseerd. Het bestuur was op 
beide avonden vertegenwoordigd. 
Besluitvorming door de gemeente over de 
visie vindt het komend jaar plaats. 

b. Warmte-transitie 
De fors stijgende energieprijzen leidden er toe 
dat veel mensen zich oriënteerden op de 
mogelijkheid om hun huis te isoleren, van het 
gas af te gaan of een warmtepomp aan te 
schaffen. 

De wijkvereniging organiseerde in het najaar 
een bijeenkomst over de warmtepomp. Wat 
komt er bij kijken en wat heb je nodig? De 
bijeenkomst was een overweldigend succes. 
Vele leden toonden zich geïnteresseerd en 
vragen konden volop gesteld worden aan de 
aanwezige deskundigen.  

Hoe de warmte-transitie gefaciliteerd gaat 
worden door de gemeente is nog steeds niet 
heel erg duidelijk. De gemeente lijkt vooral 
een voorlichtende rol te willen spelen. 
Eigenaren van woningen zijn zelf aan zet.  

c. Fietspad over het Eikenpad 
De fietsroute door het Eikenplantsoen gaat 
door. Het gemeentelijke besluitvormings-
traject is afgerond. Het enige punt wat de 
aanleg nog kan tegenhouden is de aankoop 
door de gemeente van een benodigd stuk 
grond. Onderhandelingen met de grond-
eigenaar lopen nog steeds.  

    5. TECHNISCHE COMMISSIE 
a. Algemeen 
Er zijn weer vele individuele adviezen gegeven 
over lekkages, vloer- en gevelisolatie, 
zonnepanelen, vervangen asbestdaken, 
verbouwingen, Kwaaitaalvloeren (betonrot) 
etc.  Ook waren er weer contacten met het 
cv-ketelonderhoudsbedrijf Installatiebedrijf 
Heuvelland en firma Altor. 

b. Warmtescan 
De energieambassadeurs van de werkgroep 
Warmtescan hebben net als vorig jaar ook dit 
jaar weinig warmtescans kunnen maken. 

    1. ALGEMEEN 
De Corona periode leek achter ons te liggen 
het afgelopen verenigingsjaar. 
De Algemene Ledenvergadering (ALV) kon 
gelukkig weer plaatsvinden in de maand mei. 

Het afgelopen jaar kenmerkte zich door een 
aantal steeds terugkerende zaken.  
De energietransitie, de mogelijke aanleg van 
een fietssnelweg door ons dorp en de 
geluidsoverlast waren wel de belangrijkste 
onderwerpen.  Het dossier Eikenpad is nog 
steeds niet ten uitvoer gekomen omdat er 
geen overeenstemming is over de aankoop 
door de gemeente van de benodigde 
gronden. 

De gebruikelijke zaken zoals ondersteuning 
van leden bij technische zaken, de bezoeken 
aan de gemeente en andere instanties, 
gesprekken met leveranciers zoals de c.v.- 
installateur en schoorsteenvegerbedrijf Altor, 
en het melden van nieuws via de Bezem 
vonden door het hele jaar plaats. 

Het werven van een bestuurslid met als 
takenpakket social media is tot nu toe niet 
succesvol gebleken. Ondanks verschillende 
oproepen daartoe in de Bezem.  
Met het aanstaande vertrek van Bob Jansen 
uit het bestuur is met de voordracht van Erik 
Groot in het bestuur wel vervanging en 
continuïteit geborgd. 

Het ledenaantal bevindt zich rond de 565 
leden. 

    2. ALGEMENE LEDENVERGADERING 
Op maandag 9 mei 2022 vond de ALV plaats. 
Het Postillion Hotel bood tegen betaling dit 
keer gelegenheid. Voor het verslag van de 
vergadering wordt verwezen naar de Bezem 
van september 2022. 

    3. BELANGENBEHARTIGING 
a. Fietsstraat langs Traverse 
Het bestuur heeft diverse malen contact 
gehad met de gemeente over de plannen 
rond de snelfietsroute langs de Traverse in 
Bunnik. Samen met andere wijkverenigingen 
in ons dorp trokken we op om alternatieven 
te onderzoeken en de veiligheid te ver-
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Warmtescans geven direct inzicht in hoe goed 
een huis is geïsoleerd en waar je zo nodig 
maatregelen kunt nemen. De scans kunnen 
alleen in koude perioden worden gemaakt. 
Het verschil tussen de buiten- en binnen-
temperatuur moet ongeveer 15 graden zijn en 
het mag niet regenen.  
Anders geeft het een verkeerd beeld.  

c. Werkgroep Lucht en Geluid 
1. Geluid  
In het afgelopen jaar zijn op aandringen van 
de wijkvereniging meerdere keren vragen 
gesteld in de gemeenteraad over de geluids-
hinder van de A12 en het spoor. Steeds weer 
kwamen de antwoorden erop neer dat de 
normen, volgens Rijkswaterstaat, niet zijn 
overschreden ter hoogte van Bunnik, en er 
daarom geen reden was om een gesprek aan 
te gaan met RWS. 

De wijkvereniging heeft een gesprek gehad 
met het RIVM. Daar werd bevestigd dat de 
gemeten geluidsniveaus 2 à 3 dB hoger zijn 
dan resultaten uit de berekeningsmodellen. Er 
wordt gewerkt aan een verbeterd reken-
model. Interessant was te horen dat men 
bezig is om geluidssensoren te testen die niet 
zo duur zijn en door inwoners zouden kunnen 
worden gebruikt. 

In dit voorjaar verwacht het RIVM de 
resultaten van deze testen. De werkgroep 
Geluid houdt dit in de gaten. Begin 2023 
verscheen opeens een raadsinformatienota 
waarin een aantal acties op het gebied van 
geluid werden aangekondigd. Dat zijn acties 
die duidelijk het gevolg zijn van de acties van 
de wijkvereniging (o.a. een enquête), de 
vragen in de raad en de een handtekeningen-
actie van de bewoners van de Ambachtsring 
en Rietdekkershoek. 
In deze Bezem is een kort artikel aan gewijd 
aan die raadsinformatienota. 

2. Lucht 
Het luchtmeetproject SMAL is beëindigd per 
januari 2023. Van de 5 meetsondes waren er 
al drie uit de lucht omdat nieuwe soft- en 
hardware nodig was. Op onze vraag aan de 
deelnemers wie door wilde gaan met het 
meetproject antwoordde één deelnemer 
positief. Daarom hebben we 4 van de 5 
sondes gedemonteerd en geretourneerd aan 
SMAL Zeist die ze zal hergebruiken voor hun 
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project in Zeist. De deelnemer die wenst door 
te gaan is opgenomen in het meetplatform 
van Zeist. 

d. Samenwerking Energie Coöperatie Bunnik. 
Onze leden kunnen met technische vragen 
altijd terecht bij onze Technische Commissie. 
Op het gebied van duurzaamheid en 
energietransitie is er een samenwerkings-
afspraak met de Energie Coöperatie. Bij te 
specialistische vragen wordt doorverwezen of 
advies gevraagd. 

    6. COMMUNICATIE 
Door het vertrek van de vorige secretaris is 
een vacature ontstaan voor een bestuurslid 
communicatie en met name voor sociale 
media. Het is ons nog steeds niet gelukt deze 
vacature te vervullen ondanks herhaalde 
oproepen in De Bezem.  

Bob Jansen heeft zijn vertrek als bestuurslid 
aangekondigd. In de loop van het jaar bood 
Erik Groot aan, de rol van Bob in het bestuur 
over te nemen. We zijn verheugd met dit 
aanbod van Erik voor deze belangrijke functie 
in het bestuur. Hij zal voorgedragen worden 
als bestuurslid op de volgende ALV. 

Het informatieblad De Bezem is weer 
driemaal verschenen. In de Bezem wordt 
achtergrondinformatie verstrekt. Uit de 
reacties maken wij op dat, naast de digitale 
informatie, er een blijvende behoefte is aan 
papieren informatie. 

Bunnik, april 2023 
Frans Peter Westers, secretaris 
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FINANCIEEL VERSLAG 2022 

De contributie inkomsten zijn iets minder dan in 2022 en zijn minder dan begroot.  
Het ledental schommelt rondom de 565. 
De communicatie kosten zijn minder dan verwacht en aanzienlijk minder dan in 2021. 

Aan de Automatische Externe Defilbrator (AED) is meer uitgegeven dan waarop was gerekend.  
Dit houdt verband met de vervanging van een onderdeel. 

Het project Samen Meten Aan Luchtkwaliteit (SMAL) kostte de verwachte € 100. 

De Algemene Leden Vergadering (ALV) kostte duidelijk minder dan begroot. 

Tenslotte is er de post Bestuur. De uitgaven zijn wat meer dan was verwacht. 

Alles bij elkaar is er wat minder uitgegeven dan aan inkomsten is ontvangen. Dat wil niet zeggen 
dat er winst is gemaakt. Dat kan kan pas worden vastgesteld als de balans is opgemaakt. 
 
 
 

Eerst wordt gekeken naar de uitgaven en inkomsten.  
Alle geldstromen lopen via onze zakelijke bankrekening 

Uitgaven en Inkomsten 

  Realisatie 2021 Begroting 2022 Realisatie 2022 

Post Uitgaven Inkomsten Uitgaven Inkomsten Uitgaven Inkomsten 

Contributie € 7,50 € 4.337,50   € 4.300,00 € 15,00 € 4.236,88 

Communicatie € 3.896,35 € 10,00 € 2.500,00   € 2.215,42   

WarmteScans € 60,00 € 90,00         

AED € 120,74   € 120,00   € 286,28   

SMAL € 100,00   € 100,00   € 100,00   

Ledenvergadering € 898,00   € 900,00   € 275,00   

Bestuur € 1.032,23 € 70,00 € 1.000,00   € 1.189,25 € 45,21 

Subtotaal € 6.114,82 € 4.507,50 € 4.620,00 € 4.300,00 € 4.080,95 € 4.282,09 

Overschot | Tekort   
€ 1.607,32 

  
€ 320,00 € 201,14 

  

Totaal € 6.114,82 € 6.114,82 € 4.620,00 € 4.620,00 € 4.282,09 € 4.282,09 

 



DE BEZEM – APRIL  2023 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

VERSLAG VAN DE KASCOMMISSIE 20 22 

Bunnik, 24 maart 2023 

Hierbij verklaart de kascommissie de financiële boeken van de Wijkvereniging “De Kromme Rijn” te Bunnik 
over het boekjaar 2022 te hebben gecontroleerd en in orde bevonden.  

De kascommissie stelt het bestuur van voornoemde wijkvereniging voor de Rekening en de Balans voor het 
jaar 2022 goed te keuren en de ledenvergadering te verzoeken om hiermee in te stemmen en het bestuur en 
de penningmeester te déchargeren.  

De kascommissie voor het jaar 2022, 

Marijke Otten    Hans Nap 
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Hiernaast staan de balansen voor het 
jaar 2022 en 2023. 

De post Vorderingen en Schulden laat de 
omvang van kortlopende vorderingen 
(links) en  kortlopende schulden (rechts) 
zien. Het betreft hier voornamelijk de 
financiële gevolgen van de voorlichtings-
avond in november 2022 over warmte-
pompen.  

De rekening van het Postillion hotel  
ontvingen we aan het begin van dit jaar 
en de presenterende bedrijven Heuvel-
land en Alklima is  pas daarna gevraagd 
hun toegezegde bijdrage in de kosten 
over te maken.  
Inmiddels zijn er geen vorderingen en 
schulden meer.  
 

Hiernaast staat de begroting voor het jaar 2023 
Een aantal posten verdient toelichting. 
Tijdens algemene ledenvergadering van mei 2023 wordt ook het 
50 jarig lustrum van de vereniging gevierd onder meer met een 
optreden van Vincent Bijlo. Er worden 100 leden verwacht.  
Dat is meer dan de gebruikelijke 40.  
De succesvolle bijeenkomst over warmtepompen is dit jaar  
financieel afgewikkeld. De rekening van het Postillion hotel is 
voor een deel gedekt door de bedrijven die zich tijdens die 
avond hebben gepresenteerd. 
Het project SMAL wordt binnen een paar jaar beëindigd.  
Er is nog één lid met een functionerend meetstation. 
Voor de herplaatsing van het beeld De Spelende Kinderen wordt 
€ 500 gereserveerd.  
Met een tekort van bijna € 4.000 zijn we ineens in de buurt van 
het minimum van de Algemene Reserve.  

Het bestuur stel voor de contributie te handhaven op € 7,50. 
 
 

Post Uitgaven Inkomsten

Contributie € 4.300,00

Communicatie € 2.500,00

Ledenvergadering incl. 

Lustrumviering
€ 3.500,00

Warmtepomp bijeenkomst 

nov 22
€ 1.258,00 € 384,00

AED € 120,00

SMAL € 25,00

Herplaatsing beeld 

Spelende Kinderen 
€ 500,00

Bestuur € 1.000,00

Subtotaal € 8.903,00 € 4.684,00

Overschot | Tekort € 4.219,00

Totaal € 8.903,00 € 8.903,00

Begroting 2023

De Algemene Reserve is afgenomen in verband met het verlies 
over het jaar 2021. De andere 2 reserves, te weten AED en SMAL 
zijn afgenomen vanwege het feit dat de desbetreffende uitgaven 
ten laste daarvan komen. Er resulteert een verlies van bijna € 300. 
 

Moment

Post Activa Passiva Activa Passiva

BankTegoed € 25.193,09 € 25.394,23

Vorderingen | Schulden € 20,00 € 394,00 € 1.258,00

Kapitaal € 12.368,12 € 12.368,12

Algemene Reserve € 12.135,60 € 10.769,02

Reserve AED € 1.661,05 € 1.374,77

Reserve SMAL € 414,90 € 314,90

Subtotaal € 25.213,09 € 26.579,67 € 25.788,23 € 26.084,81

Verlies | Winst € 1.366,58 € 296,58

Totaal € 26.579,67 € 26.579,67 € 26.084,81 € 26.084,81

                 Balansen

Eind 2021 Eind 2022
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DE ALGEMENE RESERVE KAN MINDER  
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De algemene reserve is bedoeld voor onver-
wachte uitgaven of voor uitgaven die eens in 
de zoveel jaren worden gedaan. Bijvoorbeeld 
de viering van een lustrum.  

De algemene reserve neemt toe als er winst 
wordt gemaakt en neemt af als er verlies 
wordt geleden.  Eind 2022 was de algemene 
reserve een kleine € 11.000. 

Inkomsten bestaan voornamelijk uit contribu-
ties. Met ongeveer 565 leden zijn de contribu-
tie inkomsten op dit moment ruim € 4.200 per 
jaar. Dat bedrag is de laatste jaren tamelijk 
constant. 

Het bestuur is van mening dat een geringere 
algemene reserve het voortbestaan van onze 
vereniging niet in gevaar zal brengen. 

Om die reden is het volgens het bestuur niet 
nodig om meer dan 2x de contributie inkom-
sten als algemene reserve aan te houden. We 
spreken dan op dit moment van € 8.500.  

Hoe komen we tot een wat lagere algemene 
reserve? 

De volgende koers ligt voor de hand: de con-
tributie niet verhogen en de komende jaren 
wat meer uitgeven dan wij aan contributie 
ontvangen, een en ander totdat het minimum 
is bereikt.  

         Tijdens de Algemene Leden Vergadering van de wijkvereniging  
in mei 2022 is wederom de vraag gesteld of de algemene reserve niet  

wat hoog is.  

Die reserve is op dit moment bijna 3x de jaarlijkse contributie inkomsten.  
 

 
Het bestuur denkt hierbij aan het volgende.  
Wij  voorzien  een  jaarlijkse  kostenpost  van 
€ 1.000 in verband met de Algemene Leden-
vergadering. De laatste jaren kostte deze ver-
gadering ons niets. Daarop kunnen we in de 
komende tijd niet meer rekenen.  

In dit jaar 2023 bestaat de wijkvereniging 50 
jaar. Dat wordt gevierd met een feestelijke 
Algemene Leden Vergadering. Een uitgave van 
€ 3.500 wordt begroot.  

Maar er is meer.  
Het beeld Spelende Kinderen aan het begin 
van de van Zijldreef moest plaats maken voor 
de bouw van Rhijnhaege en staat momenteel 
op het gemeentelijk erf te wachten op een 
nieuwe plek in onze gemeente. De sokkel is bij 
de verhuizing beschadigd en moet vervangen 
worden. Het bestuur stelt voor als vereniging 
bij te dragen in de kosten van herstel van de 
sokkel en herplaatsing. In ruil daarvoor wil het 
bestuur in onze wijk de plek aanwijzen waar 
het beeld zal komen. Gedacht wordt aan het 
grasveld aan de van Zijldreef tegenover Rhijn-
haege. 

 

Tom Dekker  
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Wil jij samen met mede-wijkbewoners aan de slag om je woning 

energiezuiniger en uiteindelijk aardgasvrij te maken?  

Veel bewoners van de Kromme Rijn wijk willen aan de slag maar weten niet goed 

hoe te beginnen. Als we onze krachten bundelen en samenwerken kunnen we van 

elkaars kennis en expertise leren.  

Daarom worden nu vrijwilligers gezocht die samen met buurtgenoten een  

buurt-/straattafel Warmtetransitie willen vormen.  

Voor hen zal een vrijblijvende informatieavond worden georganiseerd en is 

ondersteuning van de ECB beschikbaar.  

Er zijn verschillende mensen nodig, bijvoorbeeld die verstand hebben van techniek, 

financiën, subsidies, communicatie en het samenbrengen en enthousiasmeren van 

buurtgenoten. 

Spreekt het je aan je te verdiepen in de verduurzaming van woningen  
(een cursus is beschikbaar)? 
Vindt je het leuk om bewoners van jouw straat te helpen bij de verduurzaming van 
hun woning, of met de organisatie en communicatie daaromheen? 

Je hebt een aantal uren per maand beschikbaar? 

Meld je dan bij info@energiebunnik.nl (ECB). 

De Gemeente Bunnik,  de Energie Coöperatie Bunnik (ECB) en de Wijkvereniging 
Kromme Rijn werken voor de verduurzaming van de Kromme Rijn wijk samen. 
 

Samen aan de slag om de Kromme Rijn wijk duurzamer te maken! 

OPROEP 

mailto:info@energiebunnik.nl
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De Literaire Stoel 

De Literaire Stoel is een cultureel evenement dat vanaf 
2023 door Odijk, Werkhoven en Bunnik reist. Iedereen 
is welkom! Een ontmoeting met een kopje koffie of thee 
met wat lekkers. Na afloop kan je boeken te kopen om 
te laten signeren of samen napraten. 

In de Literaire Stoel neemt elke keer een andere auteur 
plaats. Je kan genieten van een interview, een lezing, 
een thema-avond, een kindervoorstelling, een illustra-
tor of iets anders wat met leesplezier en literatuur te 
maken heeft. Kortom, een bijeenkomst waarbij litera-
tuur & cultuur dichtbij worden gebracht! 

De Literaire Stoel is een samenwerking tussen Kun-
stenHuis Idea,  
BunnikSamen, Boekhandel Van Ravenswaaij en Cul-
tuurplatform Bunnik.  
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Wil je afval voorkomen, of ben je gewoon erg  
gehecht aan een bepaald voorwerp? De reparateurs 
van Repair Café Bunnik staan klaar om je gratis te 
helpen. Alles wat het niet meer doet, is welkom. 
En maakt kans op een geslaagde reparatie. 

“Na 20 jaar doet mijn oude Philips platenspeler het 
weer! De reparateur stelde vast dat de snaar was 
vergaan. Ik heb een nieuw snaartje besteld en de 
ramen trillen weer.” – Bezoeker 

“Mijn colbertje is heel mooi hersteld. Fantastisch dat 
die nu weer een ronde mee kan. Heel blij mee en 
ook met het Repair Café! – Bezoeker 

Lijkt het je ook leuk om te helpen bij Repair Café 
Bunnik? Kom een keer langs, je bent altijd welkom 
om te komen helpen 

SNOEISCHAREN SLIJPEN  
Vorig jaar werd te (tuin)gereedschap editie van 
Repair Café Bunnik enorm goed ontvangen. Daarom 
zal de repareer bijeenkomst op zaterdag 6 mei weer 
in het teken staan van (tuin)gereedschap.  
Jeuken je handen om aan de slag te gaan in de tuin? 
Maar heb je een botte snoeischaar? Samen met de 
reparateurs knap je alles op wat je nodig hebt om je 
tuin weer spik en span te krijgen.  
Speciaal voor deze editie komt Sander, professio-
neel slijper van De Slijperij, naar Repair Café Bunnik 
om te vertellen over zijn ambacht en leert hij je alle 
tips en tricks. Het Repair Café biedt je een unieke 
kans om je snoeischaar gratis te laten slijpen door 
een professional, mis het niet! 

Natuurlijk kan je tijdens deze repair bijeenkomst 
ook terecht voor hulp bij reparaties van andere 
kapotte voorwerpen, die niets met de tuin te maken 
hebben. Daarnaast organiseert Repair Café Bunnik 
samen met gemeente Bunnik weer een leuke actie 
tijdens de landelijke week zonder afval, die van 
maandag 22 t/m zondag 28 mei plaats vindt.  

Deelnemers van de lokale actie krijgen een kadootje 
(op=op) als ze naar de repareer bijeenkomst op 
zaterdag 3 juni komen en vertellen wat zij hebben 
gedaan om afval te voorkomen. Houd hiervoor de 
gemeentepagina in ‘t Groentje en de social media 
kanalen van het Repair Café in de gaten. 

Repair Café Bunnik is elke eerste zaterdag van de 
maand geopend van 10:30 tot 13:00 uur in de zaal 
naast de bibliotheek.  
Nieuws, data voor aankomende edities staan op 
onze website en sociale media@repaircafebunnik. 

Woensdagmiddag 31 mei: 14.00 16.00 uur. Leeftijd vanaf 6 jaar. 

Ton Meyer 
Interactieve voorstelling over het boek ‘ de draad  

van Alexander Calder’ geïllustreerd door Sieb Posthuma 
Locatie: Bibliotheek Bunnik, Camminghalaan 27c  
Prijs: € 5,00 incl. glaasje limonade met wat lekkers 

Woensdagavond 14 juni: 20.00 – 23.00 uur 

De Literaire stoel nodigt u uit voor de bijeenkomst met: 

Auteur Elle van Rijn 
Bekend van Terug naar Insulinde en haar laatste boek De Creche 
Adres: Dorpshuis Odijk, Rijneiland 7, Odijk  
Prijs: €10,00 incl. koffie/thee met wat lekkers 

Woensdagavond 25 oktober: 20.00 – 23.00 uur 

René van Stipriaan 
Auteur van het prijswinnende boek De Zwijger 

Locatie: meer info t.z.t. op de website BunnikSamen en Kunstenhuisidea.nl 

  Er staan nog 3 bijeenkomsten gepland voor dit jaar. 
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INGEZONDEN  MEDEDELING over asbestdaken 

Van: Informatieteam asbestdaken 
samenwerking van de provincie Utrecht, de Regionale Uitvoeringsdienst (RUD) Utrecht en de 
Omgevingsdienst Regio Utrecht (ODRU).  

Voor: Bewoners Kromme Rijn wijk met klein asbestdak (carport e.d.). 

Het is lente: dé tijd om het asbestdak aan te pakken! 

Krijgt u alweer zin om de tuin op te knappen? Hopelijk pakt u uw schuurtje met asbest-

verdacht dak (verder:asbestdak) dit voorjaar ook direct aan! Geschroefde asbesthoudende 

golfplaten op uw schuurtje of aanbouw mag u onder bepaalde voorwaarden  

namelijk zelf verwijderen. Dit is vrij eenvoudig en het scheelt u geld. 

 

Hieronder leest u de belangrijkste voorwaarden voor het zelf verwijderen:  

• Het asbestdak heeft een maximum oppervlakte van 35 vierkante meter en u  

verwijdert het in zijn geheel. 

• U bent zelf de eigenaar van het pand waarop de asbesthoudende golfplaten  

liggen en het pand heeft geen bedrijfsfunctie. 

• Als eigenaar voert u de werkzaamheden zelf uit, een ander mag dit niet voor u 

doen. 

Let op: dakleien moet u altijd door een professioneel bedrijf laten verwijderen. 

Melding doen 

Vóór u de golfplaten gaat verwijderen, moet u een sloopmelding doen bij de gemeente via 

www.olo.nl. Pas als uw sloopmelding is goedgekeurd, kunt u het asbestdak verwijderen.  

Gratis verpakkingsmateriaal én gratis stort asbestafval 

Op vertoon van (een kopie van) de goedgekeurde sloopmelding kunt u kosteloos door-

zichtige asbestfolie afhalen bij het recyclingstation aan de Rumpsterweg 4 in Bunnik.  

Gelijktijdig kunt u daar een afspraak maken om het asbesthoudende materiaal (maximaal 

35 m²) er gratis in te leveren. 

Asbestdak eraf, duurzaam dak er op! 

Na het verwijderen van uw asbestdak is het plaatsen van een nieuw dak de volgende stap. 

Als u het nieuwe dak isoleert of een geel, groen of blauw dak terugplaatst, kunt u een deel 

van uw investering terugverdienen. Goed voor uzelf en voor het milieu!  

 

Kijk voor meer informatie op www.asbestdakenopnul.nl.  

Informatiebijeenkomst “Aanpak kleine asbestdaken” 

Inwoners van Bunnik met een eigen, klein asbestdak ontvangen nog een uitnodiging per 

brief van de gemeente voor een informatiebijeenkomst over de aanpak van hun asbestdak. 

Geen uitnodiging ontvangen en wel interesse in de informatiebijeenkomst?  

Mail naar asbestdakenopnul@odru.nl.  

 

http://www.olo.nl/
http://www.asbestdakenopnul.nl/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De feestelijke jaarvergadering  
is op dinsdag 9 mei om 20.00 uur. 

We worden weer gastvrij ontvangen. 

 

OPROEP 

Help elkaar in de wijk! 

Heeft u wel eens behoefte aan een beetje hulp of 
gezelschap? U bent niet de enige. Steeds vaker kloppen 
mensen aan bij Krachtig Krommerijn met de vraag naar 
hulp of gezelschap.  

Er is daarom grote behoefte aan mensen in de buurt die 
gebeld kunnen worden om even bij te springen of maatje 
te worden van iemand die alleen woont. Het gaat vaak 
om kleine dingen zoals de hond uitlaten, helpen in huis of 
tuin, koffiedrinken, een wandeling of fietstochtje maken, 
noem maar op.  
Er is zelfs vraag naar iemand die wel eens een balletje wil 
komen trappen! (Kijkt u maar eens in de vacaturebank op 
www.bunniksamen.nl onder Vraag en Aanbod).  

Voelt u er iets voor om zo nu en dan bij te springen of 
maatje te worden? Meld u zich dan aan bij Femke 
Dotman van Krachtig Krommerijn. Tel. 06-52549905, 
www.krachtigkrommerijn.nl 
 

http://www.bunniksamen.nl/

